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Abstract (en)
[origin: WO9116111A1] Described is a ski with a binding in which elevated sections (4, 5), preferably integral with the main body of the ski, project
out from the ski-boot support plate (3) in front and/or behind the binding attachment area, a ski-binding element being attached to at least one of
these elevated sections. A component (9) of the binding is guided in the elevated sections (4, 5) by guiding surfaces (7, 8, 20) so that it can move
longitudinally and is secured against lifting.

Abstract (fr)
Ski avec système de fixation, dans lequel, devant et/ou derrière la zone du sysystème de fixation, sont prévues des parties saillantes (4, 5) par
rapport à la surface d'appui (3) de la chaussure, et de préférence intégrées au corps du ski, un élément de la fixation de ski étant raccordé à au
moins une de ces parties saillantes. Une partie constitutive (9) du système de fixation du ski est guidée dans les parties saillantes (4, 5) par des
surfaces de guidage (7, 8, 20) de manière à se déplacer longitudinalement et à être protégée contre le soulèvement.
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